
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi 

 Bizottsága 

5/2021. VFKB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2021. december 08-ai munkaterv szerinti 

üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem  

Jelen volt: Przygoczki Ferenc korelnök, Szanyi Gábor, Molnár István, Gyuga Mihály József, Szabó 

Ferenc és Kindl Attila bizottsági tagok 

Távol volt:  Sólyom Jöran elnök  

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Przygoczki Ferenc korelnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt, majd ismertette 

az ülés napirendi pontjait. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

39/2021. (XII. 8.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

2021. december 8-ai munkaterv szerinti ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2021. december 16-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Przygoczki Ferenc korelnök 

1.       NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2021. december 16-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a József Attila Általános iskolában megtörtént az átadása az 

infrastrukturális fejlesztési projektnek, polgármester úr beszámolt a projekt költségeiről, illetve tájékoztatta a 

képviselő-testületet, hogy az Önkormányzat 17 db új parkolót is épített. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, a projekten belül nem volt-e parkoló építés. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, nem, az önkormányzat vállalta a parkoló önerős megépítését. 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy megtörténik-e majd a vagyonátadása az új szárnyrésznek. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, hivatalos megkeresést nem kaptak, de utána fog érdeklődni. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Przygoczki Ferenc korelnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

40/2021. (XII. 8.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős: Przygoczki Ferenc korelnök 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. évi munkaterve 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Przygoczki Ferenc korelnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

41/2021. (XII. 8.) határozata 

„Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. évi munkaterve” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

veszélyhelyzet kihirdetéséről szóló 27/2021. (I. 29.) Korm. rendeletben kapott felhatalmazás alapján, a 

katasztrófavédelemről és a hozzá kapcsolódó egyes törvények módosításáról szóló 2011. évi CXXVIII. 

törvény 46. § (4) bekezdésétől eltérően rendelkező 307/2021. (VI. 5.) Korm. rendelet által meghatározott 

feladat- és hatáskörében eljárva az alábbi határozatot hozza: 

Elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

2022. évi munkaterve” című előterjesztést. 

Felelős: Przygoczki Ferenc korelnök 

2.       NAPIRENDI PONT:  Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak  

tárgyalása  

Oroszlány-Bokod kerékpárút nyomvonal tanulmányterve 

Bartalus László osztályvezető ismertette a terveket. 

Kindl Attila bizottsági tag véleménye szerint, rossz helyen van a tervezett településkapu, ott beláthatatlan az 

út, Bokod felől balesetveszélyes. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, ezt az észrevételt ők is megtették. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, az jobb lenne, hogy a piacnál átfordítanák a forgalmat és egybe vinnék 

a két sávot. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, a megrendelő NIF Zrt. elvárása az volt, hogy lehetőség szerint 

elválasztott és irányhelyes kerékpárút készüljön. 

A bizottság tudomásul vette az Oroszlány-Bokod kerékpárút nyomvonal tanulmánytervéről szóló tájékoztatót. 

3. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Kérdés, hozzászólás nem volt, Przygoczki Ferenc korelnök a bizottság nyílt ülését 16 óra 33 perckor bezárta. 

K.m.f. 

 Przygoczki Ferenc    

 korelnök   bizottság tagja 


